

Title (en)

DEVICE FOR INDIVIDUALIZING VERTICALLY STORED DOCUMENTS FOR LOCATING AND IDENTIFYING SAME.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM INDIVIDUALISIEREN VON VERTIKALE KARTEIKARTEN MIT BEZUG AUF DIE LOKALISIERUNG UND IDENTIFIZIERUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF D'INDIVIDUALISATION DE DOCUMENTS RANGES VERTICALEMENT EN VUE DE LEUR LOCALISATION ET DE LEUR IDENTIFICATION.

Publication

EP 0585405 A1 19940309 (FR)

Application

EP 92915509 A 19920703

Priority

- FR 9108776 A 19910705
- FR 9200637 W 19920703

Abstract (en)

[origin: FR2678551A1] Sheets or strips (1) having perforated upper edges are hung from substantially straight and horizontal pegs, notched (4) and labelled (7), wherein one of the notches (5) is hidden by a tab (15) and fitted therewith into a groove (5r) ending at a box (24) of a vernier (23N or 23AN) in which a reference element specific for each document is printed, and wherein the colour of the tab (15) matches an indicium inscribed above (30) the boxes (24) for completing the information provided by said boxes. A vernier (23N) comprising cut-outs (25) is positioned on the pegs from which the documents hang and its boxes (24) display printed numbers from 00 to 99 for filing in numerical order. A different vernier (23AN) has blank boxes allowing a user to write in inscriptions for alphanumerical filing. The device may be used for vertical storage of large documents.

Abstract (fr)

L'invention est constituée par des feuilles ou bandes (1) comportant des perforations près de leur bord supérieur pour être suspendues à des broches sensiblement droites et horizontales, crénelées (4) et marquées (7) et dont l'un des créneaux (5) est occulté par un onglet (15) les deux se trouvant dans une rainure (5r) aboutissant à une case (24) d'un vernier (23N ou 23AN) dans laquelle est imprimé un élément de référence spécifique à chaque document - la couleur de l'onglet (15) correspondant à une indication inscrite au-dessus (30) des cases (24) et complétant l'information donnée par ces dernières. Vernier (23N) comportant des encoches (25) pour être positionné sur les broches auxquelles sont suspendus les documents, et dans les cases (24) duquel sont imprimés des numéros de 00 à 99 pour le classement numérique, et dans le cas du vernier (23AN) ces cases sont vierges, en attente d'inscriptions de l'utilisateur pour l'exploitation du classement alphanumérique. Le dispositif selon l'invention est destiné au rangement vertical de documents de grandes dimensions.

IPC 1-7

B42F 21/02; **B42F 15/06**

IPC 8 full level

B42F 15/06 (2006.01); **B42F 21/02** (2006.01); **B42F 21/04** (2006.01); **B42F 21/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B42F 15/063 (2013.01 - EP US); **B42F 21/02** (2013.01 - EP US); **B42F 21/04** (2013.01 - EP US); **B42F 21/12** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9301061A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK ES GB IT LU MC SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2678551 A1 19930108; **FR 2678551 B1 19950505**; DE 69205574 D1 19951123; DE 69205574 T2 19960515; DK 0585405 T3 19960226; EP 0585405 A1 19940309; EP 0585405 B1 19951018; ES 2079875 T3 19960116; US 5479734 A 19960102; WO 9301061 A1 19930121

DOCDB simple family (application)

FR 9108776 A 19910705; DE 69205574 T 19920703; DK 92915509 T 19920703; EP 92915509 A 19920703; ES 92915509 T 19920703; FR 9200637 W 19920703; US 16797793 A 19931223